



بلدية الفجيرة  
FUJAIRAH MUNICIPALITY

21/04/2020

Circular No.( ) Year 2020

**Intensification of Cleaning and Disinfection  
Process in Fujairah Abattoirs**

تعميم رقم (١٥) لسنة 2020

تكثيف إجراءات التنظيف والتطهير في مقاصب الفجيرة

Fujairah Municipality directs all Fujairah Abattoirs in the Emirate of Fujairah to comply with the following:

- 1- Increase the frequency of cleaning of surfaces which direct contact with the persons inside the abattoirs such as:
  - Information area
  - Livestock loading area
  - Waiting benches/ chairs
  - Meat receiving area
  - Prayer room
  - Doors handlers
  - Washrooms
  - Shopping carts
- 2- Availability of hand sanitizers & hand wash liquid in different areas.
- 3- Document all cleaning and disinfection operations including list of used disinfectants.
- 4- Sticking posters of safety distance on the floor, the distance must be two meters between each client.
- 5- Not allowed to enter any customer showing Flu- symptoms.
- 6- All employees and customers must wear gloves and masks.
- 7- reducing the number of customers in waiting area by delivering orders directly to their vehicles

For more information, please visit Fujairah Municipality website / Public Health Section.

[www.fujmun.gov.ae](http://www.fujmun.gov.ae)

**Public Services and Environment Department**

يتوجب على جميع المقاصب في إمارة الفجيرة ضرورة الالتزام بمتطلبات بلدية الفجيرة التالية:

- 1- زيادة دورية التنظيف والتطهير للمرافق، والأسطح ذات الاحتكاك المباشر في المقاصب كالتالي:
  - منطقة الاستعلامات
  - منطقة تنزيل المواشي
  - كراسي الانتظار
  - منطقة تسليم اللحوم
  - المصليات
  - مقابض الأبواب
  - دورات المياه
  - عربات التسوق
- 2- توفير معقم اليدين في أماكن متفرقة.
- 3- توثيق عمليات التنظيف والتطهير في سجلات التنظيف مع ذكر المادة المستخدمة في التطهير.
- 4- وضع ملصقات مسافة الامان على الأرضية على ان تكون المسافة مترين بين كل عميل.
- 5- عدم استقبال أي عميل تظهر عليه أعراض الانفلونزا.
- 6- ضرورة الالتزام بلبس القفازات والكمادات للموظفين والعملاء.
- 7- تقليل عدد العملاء في منطقة الانتظار عن طريق تسليم الطلبات مباشرة لمركباتهم .

للمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع الإلكتروني لبلدية الفجيرة / قسم الصحة العامة

[www.fujmun.gov.ae](http://www.fujmun.gov.ae)

إدارة الخدمات العامة والبيئة

